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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A hazai forráshiány miatt hány EU-s projekt nem valósult meg?" címmel a Házszabály 91 .

§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lamperth Mónika önkormányzati és területfejlesztési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A magyar gazdaság fejlesztésének egyik legfontosabb forrása az uniós pénzek, de a
pályázatok elnyeréséhez szükséges a magyar állami önerő is .

Tisztelt Miniszter Asszony!

1 . Az Őn minisztériumában a tervezett projektek hány százaléka nem valósult meg a
magyar állami önerő elégtelen hiánya miatt a 2006-os és a 2005-ös években?

2. Az Őn minisztériumának háttérintézményeinél milyen konkrét projekteket halasztottak
el az uniós fedezet magyar állami önerő hiánya miatt?

Várom válaszát!
Budapest, 2006 . december 19 .
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